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Kérdé s

Dr. Szili Katalin
az Országgyű lés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„A drégelypalánki lőtér hasznosítása?” címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok
Szekeres Imre honvédelmi miniszter részére .
A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr !

Két kérdéssel fordulok Önhöz .

Első kérdésem: Az V. Légvédelmi Tüzérezred áttelepítése után megszüntetett drégelypalánk i
lőtér hasznosítása továbbra is kérdésként merül fel a helyi önkormányzat testületi ülésein,
mivel annak idején szó volt a terület az önkormányzatnak való átadásáról .
Ezért tisztelettel kérdezem: Mi a helyzet az V. Légvédelmi Tüzérezred drégelypalánk i
lőterének hasznosításával ?

Második kérdésemben a helyi önkormányzat kérdését és kérését is tolmácsolom . Nyáron,
önkormányzati szervezésben szeretnének lovas napokat tartani, összekötve Drégelypalán k
helyi hagyományőrző ünnepségeivel, amelyeket már évek óta rendszeresen szerveznek . Ezért
azzal a kéréssel fordultak hozzám, hogy legyek segítségükre abban, hogy van-e erre
egyáltalán lehet őség, és ha van ki, ki az a minisztériumi személy aki az ügyben az
önkormányzat tájékoztatásában, segítésében közre tudna m űködni?

Várom megtisztelő válaszát !

Budapest, 2008 . február 27.

Balla Mihály
Fidesz- Magyar Polgári Szövetség
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